

## Tap & Go x UnionPay: HK\$100 Stored Value Rebate Campaign Terms and Conditions

\*The following promotion (“**Promotion**”) will be effective from 8 September 2023 to 31 October 2023 (both dates inclusive) (“**Promotion Period**”).

1. HK\$100 Tap & Go Stored Value Rebate (“**Rebate**”): Eligible customers of Tap & Go Payment Service (“**Tap & Go**”) who meet all of the following requirements (“**Eligible Customers**”) are eligible to receive the Rebate:
  - (a) successfully completed one or more transactions in RMB with the virtual Tap & Go UnionPay card in their valid and activated Tap & Go primary account added to their UnionPay App, Apple Wallet or Huawei Wallet on their mobile devices and (i) the accumulative net spending amount<sup>^</sup> of such transaction(s) is RMB1,000 yuan or above and (ii) such transaction(s) are made with using UnionPay Mobile QuickPass or UnionPay QR Code payment at merchants in Mainland China (excluding Hong Kong and Macau) (“**Merchants**”) and; (b) successfully made at least one payment for dedicated transportation fares in RMB in Mainland China (excluding Hong Kong and Macau) (see [https://www.unionpayintl.com/hk/servicesProducts/serviceEquity/En\\_Great\\_Bay\\_Area\\_Transit/](https://www.unionpayintl.com/hk/servicesProducts/serviceEquity/En_Great_Bay_Area_Transit/) for details of the dedicated transportation fares) (“**Transportation**”) and such payment is made using UnionPay Mobile QuickPass or UnionPay QR Code (each a “**Relevant Transaction**”) during the Promotion Period.

<sup>^</sup>Net spending amount refers to the amount of the transaction charged to the Tap & Go card by the Merchant (after deducting of all discounts and/or vouchers applied to the transaction).
2. Each Eligible Customer can enjoy this Rebate only once during the Promotion Period.
3. This Rebate will be automatically credited to the Tap & Go primary UnionPay account of Eligible Customers within one (1) month after the end of the Promotion Period.
4. The quota of this Rebate is limited to the first 4,500 Eligible Customers during the Promotion Period, available on a first-come-first-served basis, while stock lasts.
5. This Rebate cannot be used in exchange for cash, gift, service or discount. For any enquiry about this Promotion, please visit [www.tapngo.com.hk](http://www.tapngo.com.hk) or call Tap & Go Service Hotline at 2888 0000.
6. This Rebate will be forfeited or clawed back from the Eligible Customer if the Customer applies for refund of any Relevant Transaction.
7. If Eligible Customer is deemed ineligible for this Promotion due to fraudulent activities or other reasons, Tap & Go retains the right to refuse, cancel or claw back this Rebate.
8. Tap & Go is operated by HKT Payment Limited (Stored Value Facilities Licence No. SVF0002) (“**HKT Payment**”) and is subject to the related terms and conditions ([www.tapngo.com.hk/eng/tnc.html](http://www.tapngo.com.hk/eng/tnc.html)). HKT Payment accepts no liability for the quality of or any other matters relating to the goods, products and/or services provided by the Merchants and/or provider of Transportation.
9. Eligible Customer’s use of UnionPay App, Apple Wallet, Huawei Wallet, UnionPay Mobile QuickPass or UnionPay QR Code payment is subject to the terms and conditions set forth by the relevant mobile application, wallet or payment tool. In no event shall Tap & Go be liable for any direct, indirect or consequential losses that result from the use or inability to use of any such mobile application, wallet or payment tool.
10. HKT Payment reserves the right to vary or cancel the Promotion and/or amend or alter these terms and conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of HKT Payment shall be final and conclusive.
11. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

## Tap & Go「拍住賞」x 銀聯: 港幣\$100 儲值額回贈條款及細則

\*以下推廣（「推廣」）由 2023 年 9 月 8 日至 2023 年 10 月 31 日（包括首尾兩日）（「推廣期」）生效。

1. 港幣\$100 拍住賞儲值額回贈（「回贈」）：於推廣期間符合以下所有條件的拍住賞付款服務（「拍住賞」）合資格客戶（「合資格客戶」）有資格獲得此回贈：(a) 使用流動電話裝置透過有效及已啟動的拍住賞主帳戶中的拍住賞銀聯虛擬卡加到雲閃付 App、Apple Wallet 或華為錢包，用該卡以人民幣成功完成一筆或多筆交易，以及 (i) 該等交易累計消費淨額<sup>^</sup>達到人民幣 1,000 元或以上，且 (ii) 該等交易是在中國大陸（不包括香港和澳門）使用銀聯手機閃付或銀聯二維碼進行支付的商戶（「商戶」）和；(b) 用該卡以人民幣在中國大陸（不包括香港和澳門）成功支付至少一次指定交通工具費用（指定交通工具詳情參見 [https://www.unionpayintl.com/hk/servicesProducts/serviceEquity/Great\\_Bay\\_Area\\_Transit/](https://www.unionpayintl.com/hk/servicesProducts/serviceEquity/Great_Bay_Area_Transit/)）（「交通工具」）且該等交易是使用銀聯手機閃付或銀聯乘車碼進行支付（均稱為「相關交易」）。<sup>^</sup>消費淨額是指客戶在扣除所有減價金額、折扣和退款後所消費的總金額。它是客戶為產品或服務支付的實際金額。
2. 每位合資格客戶於推廣期內只可獲此回贈一次。
3. 此回贈將於推廣期完結後一 (1) 個月內自動存入合資格客戶的拍住賞銀聯主帳戶內。
4. 此回贈的限額為首 4,500 名合資格客戶，先到先得，送完即止。
5. 此回贈不可兌換現金、禮品、服務或折扣。如對此推廣有任何疑問，詳情請瀏覽拍住賞網站 [www.tapngo.com.hk](http://www.tapngo.com.hk) 或致電拍住賞服務熱線 2888 0000。
6. 若合資格客戶就任何相關交易申請退款，此回贈將會被取消或從客戶處收回。
7. 若合資格客戶因欺詐行為或其他原因被視為不符合本次推廣活動的資格，拍住賞保留拒絕、取消或收回此回贈的權利。
8. 拍住賞由 HKT Payment Limited（「HKT Payment」）(儲值支付工具牌照號碼：SVF0002) 營運，並受相關條款及細則約束（[www.tapngo.com.hk/chi/tnc.html](http://www.tapngo.com.hk/chi/tnc.html)）。HKT Payment 對商戶及 / 或交通工具營辦商提供的貨品、產品及 / 或服務之質素或與其相關之任何其他事宜概不承擔任何責任。
9. 合資格客戶使用雲閃付 App、Apple Wallet、Huawei Wallet、銀聯手機閃付或銀聯二維碼支付須遵守相關流動應用程序、錢包或支付工具所規定的條款及細則。在任何情況下，拍住賞均不對因使用或無法使用任何此類流動應用程序、錢包或支付工具而導致的任何直接、間接或後果性損失承擔責任。

10. HKT Payment 保留隨時更改或取消推廣及/或修訂或修改此等條款及細則之權利而無須事前通知。如有任何爭議，HKT Payment 的決定是最終及具決定性的。

11. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版為準。